
یلی  پرســـپولیس نیم فصـــل دوم رقابت هـــای لیـــگ برتر را با اوســـمار ویرای برز
آغـــاز خواهـــد کـــرد و این مربی نیز ایـــن روزها با انگیزه بـــالا در تمرینات تلاش 
می کنـــد تیمـــش را بـــه بهترین شـــکل روانه مســـابقات کرده تا با کســـب نتایج 
خوب بتواند فشار ها را از خودش بردارد. هواداران پرسپولیس بعد از یک ماه 
یش به اوســـمار برسد و  ی با نام ها اصلا انتظار این را نداشـــتند که رضا دور باز
این اتفاق درنهایت رخ داد و مدیرعامل سرخپوشان دلیل آن را مسائل مالی، 
... اعلام کرد  عدم شـــناخت مربی خارجی از اوضاع این تیم و فوتبال ایران و
درحالی کـــه او بعـــد از جدایی یحیی مدعی شـــده بود بـــا 10 گزینه خارجی در 
کره است تا بهترین انتخاب را برای پرسپولیس داشته باشد. جالب  حال مذا
اینکه اوسمار در آن مقطع جزء 10 گزینه مدنظر درویش هم نبود و صحبت های 
اخیر این مدیر کاملا خلاف گفته های چند هفته پیش او درمورد جانشینی 
یحیی گل محمدی بود. به هر شکل روندی پر از ابهام و حرف و حدیثی که 
مدیریت باشـــگاه برای انتخاب ســـرمربی طی کرد در شرایط فعلی فقط فشار 
گر پرسپولیس با شروع نیم فصل  ی اوســـمار بیشـــتر کرده اســـت. هرچند ا را رو
دوم نتواند نتایج خوبی بگیرد هواداران این تیم شاید خواهان اخراج اوسمار 
نشوند بلکه این مدیریت باشگاه پرسپولیس خواهد بود که در تیررس انتقادات 

قرار خواهد گرفت. 

 هدف از سرمربیگری اوسمار چه بود؟
یـش اعتقـاد دارنـد کـه او بـرای انتخـاب اوسـمار هـدف  برخـی از نزدیـکان درو
یـش بـا  داشـته و بی جهـت ایـن کار را انجـام نـداده اسـت. بـه اعتقـاد آنهـا درو
گر پرسپولیس نیم فصل  انتخاب اوسمار در واقع شرایطی را به وجود آورد که ا
دوم را خـوب شـروع کـرد همـه او را بابـت ایـن انتخـاب تحسـین خواهنـد کـرد 
گـر خـلاف آن اتفـاق بیفتـد آن وقـت ایـن فرصـت را خواهـد داشـت تـا بـار  و ا
دیگـر بـه دنبـال سـرمربی جدیـد بـرای تیمـش باشـد و آن موقـع بـاز هـم در نظـر 
دارد سـراغ برانکـو بـرود. از ایـن جهـت کـه ایـن مربـی کـروات اعـلام کـرده بعـد از 
مدتـی اسـتراحت می توانـد بهتـر درمـورد آینـده اش تصمیـم بگیـرد و شـاید آن 
موقـع بـه پیشـنهاد پرسـپولیس پاسـخ مثبـت دهـد. بـه ادعـای ایـن فـرد نزدیـک 
گـر او در شـرایط فعلـی مربـی خارجـی مـی آورد درصـورت نتیجـه  یـش؛ ا بـه درو
یـش را مقصـر دانسـته و آن وقـت او دیگـر چـاره ای  نگرفتـن تیـم هـواداران درو
یـش مدعی انـد او بـا صـدور  جـز رفتـن نداشـت. در همیـن راسـتا نزدیـکان درو
حکـم بـرای سـرمربیگری پرسـپولیس به نوعـی هوشـمندانه عمـل کـرده و ایـن 
فرصـت را بـرای خـودش گذاشـته کـه بـاز هـم بتوانـد تصمیمـی بگیـرد کـه منجـر 

بـه ادامـه حضـورش در پرسـپولیس باشـد. 

 سیدجلال مخالف دستیار ایرانی
مدیرعامل پرسپولیس در آخرین اظهارنظرش درمورد تقویت کارفنی سرخپوشان 
مدعی شد که دو دستیار که یکی از آنها خارجی و دیگری ایرانی خواهد بود 
به کادرفنی سرخپوشان اضافه خواهد شد. در همین راستا خبرهایی مطرح 
شد مبنی بر اینکه حسین عبدی و وحید هاشمیان گزینه های مدنظر باشگاه 
برای تقویت کادرفنی سرخپوشان هستند. این درحالی است که سیدجلال 
حســـینی چندان از اضافه شـــدن مربی ایرانی به کادر سرخپوشـــان استقبال 

نمی کنـــد. از این جهت که مســـئولان باشـــگاه پرســـپولیس با ایـــن وعده او را 
برگرداندند که بعد از اوســـمار نفر اول کادرفنی باشـــد و حواشی مربوط به تیم 
گر قرار باشد پرسپولیس برای اوسمار  را نیز او جمع کند. در شرایط فعلی نیز ا
کنش سیدجلال هم  دستیار اول ایرانی استخدام کند آن وقت باید منتظر وا
گفته نماند که خود اوســـمار نیز از این تصمیم باشـــگاه اســـتقبال  باشـــیم. نا
نکـــرده و مدعـــی شـــده فقط یـــک مربی را برای تمریـــن دادن گلرها به کادرش 
اضافه خواهد کرد. در این میان مطرح شـــدن نام های چون وحید هاشـــمیان 
و حسین عبدی برای تقویت کادرفنی سرخپوشان بیشتر شبیه ترفندی برای 
آرام کردن فضایی بود که علیه مدیریت باشـــگاه پرســـپولیس برای انتخاب 
گفته نماند که هوادار متمول یکی از حامیان  اوســـمار وجود داشـــت. البته نا

عبدی برای حضورش در کادرفنی پرسپولیس بوده و هست. 

 اختلاف نظر برای حمایت از اوسمار
ساعاتی بعد از اعلام نام اوسمار برای جانشینی یحیی گل محمدی، سروش 
ی از  رفیعـــی به عنـــوان یکـــی از بزرگ ترهـــای تیم تصمیم گرفت در یک اســـتور
هواداران تیمش بخواهد که برای نام پرســـپولیس متحد باشـــند. در واقع این 
استوری به نوعی حمایت از انتخاب باشگاه بود و می خواست به شکلی فشار 
ی پرسپولیس خبردار شدیم که سروش از چند  ی اوسمار بردارد. از اردو را از رو
یکن دیگر پرســـپولیس هم می خواهد این کار را انجام داده تا بقیه نفرات  باز
یکن  ی خواهان اتحاد بیشـــتر شـــوند که به خواســـته این باز تیم با این اســـتور

توجهی نشـــده است. برخی از سرخپوشان مدعی 
گـــر الان بخواهنـــد حمایتی از اوســـمار  شـــده اند ا
داشته باشـــند با شروع مسابقات درصورت عدم 

نتیجه گیری احتمالی تیم متهم به این خواهند 
شـــد که اوســـمار را آنها انتخـــاب کرده اند 

و نـــه باشـــگاه و در این صـــورت بایـــد 

جوابگوی هواداران باشـــند. از این رو سرخپوشـــان خود را از این ماجرا به طور 
کل کنار کشیده و به این شکل خواستند اعلام کنند که اوسمار در حقیقت 
یش بوده اســـت. جالب اینکه همیـــن کار را هم برخی  انتخـــاب خـــودش درو
اعضـــای هیات مدیـــره انجام داده و صحبت هـــای خصوصی عنوان کردند 
یش و حدادی حامی اوســـمار بودند.  که در جلســـات هیات مدیره فقط درو
یکنان پرســـپولیس درمورد اوســـمار اعتقاد دارند  گفته نماند که برخی از باز نا
که او از نظر فنی مربی خوبی است اما نمی تواند از پس حاشیه های تیم برآید 

و انتخاب ترکیب اصلی یکی از معضلات او خواهد بود. 

 چرا یحیی از اوسمار حمایت نکرد؟
یحیی گل محمدی بعد از جدایی از پرسپولیس فقط در یک برنامه تلویزیونی 
شرکت کرد و صحبت هایش در آن برنامه هم نشان می داد که آن گفت وگو قبل از 
ماجراهای اخیر ضبط شده است. از این رو یحیی بعد از تصمیم جنجالی اش 
گرام خود نیز صفحه رسمی باشگاه  هیچ صحبتی نکرده و در صفحه اینستا
پرسپولیس را آنفالو کرده است. در این میان شاید برخی از هواداران پرسپولیس 
انتظار داشـــتند که یحیی از انتخاب اوســـمار حمایت کرده و او را جانشـــین 
خوبی برای خود بداند. کاری که خیلی از مربیان بزرگ دنیا انجام داده اند. اما 
سکوت یحیی در این ماجرا و آنفالو کردن صفحه رسمی باشگاه بی دلیل نبوده 
اســـت. در این مورد از اطرافیان یحیی شـــنیدیم که او از اینکه باشـــگاه بعد از 
یکن و فراهم کردن شرایط برای  موافقت با جدایی اش در تکاپو برای جذب باز
کی است و انتظار داشته این اقدامات برای حفظ او  بازگرداندن برانکو بوده شا
انجام می شد. به این خاطر در شرایط فعلی سکوت 
در برابر همه اتفاقات را ترجیح داده است. اینکه 
یحیی چه زمانی سکوتش را خواهد شکست 

مشخص نیست. 

رقابت های لیگ برتر ووشو بانوان در شرایطی روز پنجشنبه  5 بهمن ماه در 
کادمی ملی ووشو به پایان رسید که فولاد مبارکه سپاهان در رقابتی میلیمتری  آ
با تیم دانشگاه آزاد به عنوان قهرمانی دست یافت. اتفاقی که باعث شده 
، سرمربی تیم دانشگاه آزاد و تیم ملی ساندای بانوان  تا راضیه طهماسبی فر
همچنان پس از گذشت چند روز این اتفاق را هضم نکرده باشد و از برهم 
خوردن خواب شبانه خود صحبت کند. صحبت های سرمربی تیم دانشگاه 
 ، آزاد و تیم ملی ووشو بانوان را درخصوص رقابت های این فصل لیگ برتر
رقابـــت میلیمتـــری این فصل و درنهایت خداحافظـــی الهه منصوریان از 

دنیای قهرمانی را در ادامه می خوانید. 

رقابت های این فصل لیگ برتری ووشـــو در شـــرایطی به پایان رســـید که سرنوشت 
قهرمان مسابقات در رقابت میلیمتری مشخص شد. 

شـــاید باورتان نشـــود هنوز بعد از گذشـــت چهار روز از مسابقه، شب ها با وجود 
خوردن قرص خواب بیشتر از سه، چهار ساعت نمی خوابم و این اتفاق را هنوز 
هضـــم نکـــردم. بچه های ما تمام تلاش خـــود را کردند و هر چقدر از خوب بودن 
تیم مـــان در رقابت هـــای ایـــن فصل بگویم، کم گفتم. دور رفـــت دیدار ما مقابل 
فولاد مبارکه سپاهان 6-6 شد، اما در بخش ساندا از هفت بازی، پنج5 مسابقه 
را بردیم، اما در تالو فقط یک امتیاز گرفتیم. در مسابقه دور برگشت در تالو سه 
امتیاز گرفتیم و در ساندا نیز سه پیروزی کسب کردیم تا نتیجه مسابقه 6-6 شود. 
در ووشـــو وقتی یک مبارزه مســـاوی می شود از میان هفت وزن سانداقرعه کشی 
صورت می گیرد و دو تیم باید در ســـه وزن دوباره مبارزه کنند. اتفاقا قرعه کشـــی 
برای ما خوب افتاد و قرار شد در سه وزن 48 و 70 که در جریان بازی به پیروزی 
رسیده بودیم و در وزن 75 کیلوگرم که باخته بودیم، دوباره بازی کنیم. متاسفانه 
در وزن 48 کیلوگرم درحالی که بازیکن ما بازی را جلو بود، بر اثر یک اتفاق یک 

ضربه غیرفنی به بینی اش برخورد کرد و مسابقه را از دست دادیم. 

نقش شانس در عدم قهرمانی شما چقدر بود؟ 
قطعا بدشانسی در عدم قهرمانی ما تاثیرگذار بود. واقعا در دوره های گذشته با 
حضور خواهران منصوریان در تیم سپاهان از لحاظ فنی کم می آوردیم و قهرمان 
نمی شدیم، اما امسال با وجود حضور خواهران منصوریان، شش ملی پوش تیم 

ملی بزرگسالان و دو ملی پوش تیم جوانان در ترکیب تیم سپاهان عملکرد خوبی 
داشتیم و میلیمتری قهرمانی را از دست دادیم. این در شرایطی بود که در مقابل 
هشـــت ملی پوش تیم ســـپاهان ما فقط در ترکیب خود بچه هایی را داشتیم که 

قهرمان کشور بودند. 

ســـال گذشـــته بعد از کسب عنوان نایب قهرمانی از تلاش برای قهرمانی در فصل 
جاری صحبت کردید. ترکیب تیم شما همان نفرات دوره گذشته بودند یا تقویت 

شدید؟
شـــاکله اصلی تیم ما همان تیم فصل گذشـــته بود، اما با این تفاوت که یاســـمن 
باقرزاده را که در دور رفت مقابل ســـپاهان موفق به کســـب پیروزی شـــده بود را به 
دلیل پارگی رباط مچ دست در اختیار نداشتیم. واقعا غیبت او را در بازی دور 

برگشت احساس کردیم و یکی بازیکن کلیدی خود را نداشتیم. 

به نظر می رســـد عدم توازن بین ترکیب تیم ســـاندا و تالو شـــما نیز در عدم قهرمانی 
تاثیرگذار بود؟

تیـــم تالـــو مـــا در دور رفت خوب بود، اما از داوران امتیازات خوبی نگرفت. خانم 
صادقی سرمربی تیم تالو ما اعتقاد داشت که از پنج مسابقه در مقابل سپاهان 
باید حداقل در دو مسابقه برنده اعلام می شدند، اما متاسفانه داوران امتیازات 

خوبی به بازیکنان ما ندادند. 

کیفیت لیگ امسال را چطور دیدید؟
چهار تیم درقابت های امســـال حضور داشـــتند و این اتفاق خوبی نیســـت. در 
حال حاضر تنها تیم های سپاهان و دانشگاه آزاد هزینه می کنند. با حمایت دکتر 
لشگری ما امسال قرارداد 80 میلیون تومانی نیز در تیم داشتیم که نسبت به سال 
گذشته رشد چشمگیری داشت. البته این افزایش بیش از حد قراردادهای تیم 
ما نیز 50 درصد قراردادهای تیم سپاهان نبود. سپاهان در ترکیب خود بازیکن 
160 میلیونی نیز داشت. سال گذشته بالاترین قرارداد ما 13 میلیون بود و امسال 
دکتر لشگری واقعا نگاه ویژه به تیم داشت. با این حال شرایط تیم سپاهان خوب 
اســـت و هر ســـال بودجه خود را افزایش می دهد و این اختلاف زیاد می شـــود. 

یک سری بازیکنان ما به خاطر نیاز مالی در سپاهان هستند و حق هم دارند. 

فکر می کنید دانشگاه آزاد در فصل آینده می تواند طلسم را بشکند و به قهرمانی 
برسد؟

با توجه به خداحافظی الهه منصوریان از دنیای قهرمانی و بازگشت بازیکن ما از 

مصدومیت واقعا توانایی قهرمانی را خواهیم داشت. نمی دانم چرا خدا نخواست 
بعد از پنج سال به قهرمانی برسیم و شاید حکمتی در آن بوده است. با این حال 

واقعا به قهرمانی در فصل بعد امیدوار هستیم. 

در جریان هفته پایانی مسابقات نیز الهه منصوریان از دنیای قهرمانی خداحافظی 
کرد. در این خصوص صحبت می کنید؟

ورزش قهرمانی خیلی سخت است و خواهران منصوریان  انگیزه و توانایی بدنی 
بالایی داشـــتند که در ســـه و چهار دوره بازی های آســـیایی شـــرکت کردند. الهه 
یـــان در چهـــار دوره بازی های آســـیایی حضور پیدا کـــرد و این برای یک  منصور
ورزشـــکار حرفه ای کار بســـیار ســـختی اســـت. این گونه نبود که الهه خیلی زود از 
دنیای قهرمانی خداحافظی کرد، اما حتما او صلاح دیده است که در این مقطع 
خداحافظی کند. در هر صورت عمر قهرمانی کوتاه است و همه ورزشکاران روزی 
به جایی می رسند که خداحافظی کنند. نکته جالب در تمرینات تیم ملی این بود 
که ضربان قلب شهربانو منصوریان با وجودی که 38 ساله است با بازیکن 22 ساله 
یکی بود که باعث تعجب بود. توانایی و آمادگی جسمانی خواهران منصوریان 
مناسب بود، اما نمی دانم الهه چه فکری کرد که تصمیم به خداحافظی گرفت و 

برای او آرزوی موفقیت در زندگی شخصی اش می کنم. 

فکر می کنید ووشوی ایران بتواند جایگزینی برای الهه منصوریان پیدا کند؟
ووشـــوی ایـــران ایـــن توانایی را دارد و ما خیلی بازیکنان خوبـــی داریم. در وزن 52 
کیلوگرم سوگند سیمکاهی و در وزن 58 کیلوگرم سارینا نقش را داریم که فوق العاده 
هستند. سارینا نقش در انتخابی با شهربانو منصوریان سه رانده کرد و یک راند از 
شهربانو منصوریان گرفت که کار راحتی نیست. یاسمن باقرزاده در وزن 70 کیلوگرم 
نیز بازیکن بسیار خوبی است. بازیکنانی که اگر به آنها میدان داده شود همان 
نتایج را تکرار می کنند و چه بسا نتایج بهتری نیز کسب می کنند. دینا رحیمی 
دیگر بازیکن ما است که سال آینده به رده سنی بزرگسالان می آید. رحیمی اعجوبه 
است و بازیکن چینی را در هم کوبید. فدراسیون ووشو نباید بابت خداحافظی الهه 
منصوریان نگرانی داشته باشد و نیروهای خیلی خوبی داریم. البته دستاورد الهه 
منصوریان در دوران قهرمانی فوق العاده بود و او یک پکیج کامل از لحاظ بدنی، 
فکری، اعتمادبه نفس، سختکوش و فنی بود و همه جوره بازیکن خوبی بود. سال 
89 من و الهه به مسابقات جهانی کانادا اعزام شدیم. الهه در بازی اول از ناحیه 
انگشت پا دچار شکستگی شد و دکتر لشگری در انگشت او آمپول بی حسی 
زد تا بتواند مسابقات را ادامه بدهد. این یعنی سختکوشی و الهه بازیکنی نبود که 
به خاطر آسیب دیدگی ادامه ندهد و در آن مسابقات با درد نقره جهان را کسب کرد. 

عدم حمایت سرخپوشان از استوری رفیعی

چرا یحیی از  اوسمار حمایت نکرد؟
سیدجلال مخالف اضافه شدن مربی ایرانی

طهماسبی فر: با گذشت چند روز از مسابقه هنوز با قرص هم بیشتر از سه، چهار ساعت نمی خوابم

قطعا با بدشانسی قهرمانی را میلیمتری از دست دادیم
 به قهرمانی در فصل بعد امیدواریم                      ووشو نگرانی بابت خداحافظی الهه ندارد 
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

مهدی منصرف
خبرنگار

دومین شوک به فوتبال اروپا با استعفای ژاوی

خداحافظی دوم آقای اسطوره
کناره گیری یورگن کلوپ از  پا در شوک خبر  درحالی که فوتبال ارو
هدایت لیورپول در پایان فصل بود و رسانه های این قاره به خصوص 
ی هرناندز  گهان ژاو انگلیسی ها پیگیر پیامدهای این اتفاق بودند، نا
نیز اعلام کرد که تنها تا انتهای همین فصل هدایت بارسلونا را برعهده 
ی ها  خواهد داشت و پس از آن از سمتش کنار خواهد رفت. آبی  وانار
ی 2 بر  یارئال رفتند و درحالی که باز شنبه شب در لالیگا به مصاف و
صفر باخته را با برد 3 بر 2 عوض کرده بودند درنهایت از تیم حریف 
کامبک خوردند و شکست عجیب و دور از انتظار 5 بر 3 را تجربه 
کردند. هواداران بارسا که در شوک این نتیجه بودند خیلی زود با خبر 
ی  ی در نشست خبری پس از این باز مهم و بزرگی روبه رو شدند و ژاو
گفت که مدتی است تصمیمش را برای جدایی از این تیم گرفته و در 
انتهای فصل جایش را به نفر دیگری خواهد داد. این مربی 44 ساله 
ی کرده بود و یکی از اسطوره های  که سال ها در خط میانی این تیم باز
باشگاه محسوب می شود، دو سال ونیم قبل از السد قطر جدا شد و 
ی نیمکت  به اسپانیا برگشت تا خیلی زودتر از آنچه تصور می کرد رو
کاتالان ها بنشیند اما در این مدت آنقدر تیمش فراز و نشیب داشت 
ی برای او و تیمش بد رقم  و به خصوص در این فصل نتایج به قدر
خورد که تصمیم گرفت از سمتش کنار برود. او در نشست خبری خود 
پا هم شود  گر تیمش قهرمان ارو به این نکته هم اشاره کرد که حتی ا
از سمتش کنار می رود و این نشان می دهد که در تصمیمش بسیار 
جدی است و هیچ چیزی نمی تواند نظر او را تغییر دهد. حالا بارسا 
با 10 امتیاز اختلاف نسبت به رقیب سنتی و دیرینه خود یعنی رئال 
یادی برای تکرار عنوان قهرمانی خود ندارد و در  ید عملا امید ز مادر
ی لیگ که برای نخستین  چنین اوضاعی خوردن 5 گل در یک باز
بار از سال 1963 برای این تیم اتفاق می افتد نقش مهمی در اعلام 
رسمی کناره گیری او داشت. این درحالی است که تنها سه روز قبل 
ی با شکست برابر اتلتیک بیلبائو از جام حذفی هم  از این تیم ژاو
کنار رفته بود و عملا تنها امیدش به لیگ قهرمانان است که در آنجا 

هم به نظر نمی رسد شانس چندانی داشته باشند. 

 دلایل استعفا
ی ها را ترک  ی تصمیم گرفت در انتهای فصل آبی وانار اما چرا ژاو
کند؟ نتایج اخیر تیم اصلا برای هواداران رضایت بخش نبود و او بارها 
، او یکی از دلایل این  صدای اعتراض آنها را شنیده بود. از سوی دیگر
ی  ی محرکه تازه و افکار تصمیم را چنین عنوان کرد که تیم نیاز به نیرو
جدید دارد و شاید به این نتیجه رسیده که دیگر افکارش در این تیم 
جواب نمی دهد. از طرف دیگر به نظر می رسد او می خواهد به نوعی 
یکنان تیم  ی تیمش بردارد و به همین دلیل عنوان کرد باز فشار را از رو
شایسته چنین فشار و انتقادهایی نیستند. به نظر می رسد او با این 
یکنان برداشته و باعث  کار تلاش کرده تا در ادامه فصل فشار را از باز
ی یکی از اسطوره ها  شود آنها راحت تر به کار خود ادامه دهند. ژاو
باشگاه است و به همین دلیل وقتی دوسال ونیم قبل هدایت تیم 
ی او را مشکل گشای شرایط بغرنج آن زمان  را برعهده گرفت بسیار
می دانستند. حالا می گوید که می خواهد راه حل باشگاه باشد و نه 
مشکل آن و به همین دلیل است که در این مقطع ترجیح داده تیم 
یاد تا انتهای فصل این تصمیم  را ترک کند. او در فاصله ای نسبتا ز
را اعلام کرد تا باشگاه فرصت کافی برای بررسی گزینه ها و انتخاب 

جانشین برای او را داشته باشد. 

 گزینه های جانشینی
حـالا هـواداران بارسـا منتظرنـد تـا ببیننـد از بیـن گزینه هایی که خیلی 
ی  زود در رسـانه ها نام هایشـان مطرح شـده کدام یک در فصل بعد رو
نیمکـت تیم شـان می نشـیند. یکـی از اسـامی مطرح شـده در ایـن 
مدت کوتاه یورگن کلوپ اسـت که او هم در انتهای فصل از تیمش 
جـدا می شـود امـا مسـاله مهـم ایـن اسـت کـه مـرد آلمانـی تصمیـم دارد 
حداقـل یک سـال اسـتراحت کنـد و ایـن یعنـی لاپورتـا بـرای انتخـاب 
او کار سـختی پیـش رو دارد مگـر اینکـه در ماه هـای آینـده اتفاقـات و 
روند به گونه ای پیش برود که کلوپ تصمیمش را تغییر داده و راضی 
بـه حضـور در اسـپانیا شـود. اتفاقـی کـه حداقـل در حـال حاضـر دور 
، سـرمربی تیـم B باشـگاه یکـی  از ذهـن بـه نظـر می رسـد. رافائـل مارکـز
یادی برای انتخاب  دیگر از گزینه هاسـت که گفته می شـود شـانس ز
به عنوان سرمربی بعدی باشگاه دارد، به خصوص که عملکردش در 
ی کـرده اسـت.  ایـن تیـم قابـل قبـول بـوده و سـال ها در ایـن باشـگاه بـاز
مربـی مکزیکـی در پاسـخ بـه ایـن سـوال کـه آیـا احتمالـش وجـود دارد 
کـه هدایـت بارسـا را برعهـده بگیـرد، گفتـه: »الان هیات مدیـره بایـد 
در این بـاره تصمیـم بگیـرد و کنتـرل اوضـاع در دسـت آنهاسـت. ایـن 
گـو موتـا،  فرصتـی اسـت کـه هرکسـی نمی توانـد آن را رد کنـد.« از تیا
سـرمربی موفـق ایـن روزهـای بولونیـا به عنـوان یکـی دیگـر از گزینه هـا 
گـر بـا ایـن پیشـنهاد مواجـه شـود  نـام بـرده می شـود و او هـم احتمـالا ا
بعید است آن را رد کند اما فعلا می گوید که در این باره خبری ندارد 

و پیشـنهادی به او نشـده اسـت. 

اخبار کوتاه


